

Title (en)  
Backpack

Title (de)  
Rucksack

Title (fr)  
Sac à dos

Publication  
**EP 0791310 A1 19970827 (FR)**

Application  
**EP 97420021 A 19970210**

Priority  
FR 9602293 A 19960220

Abstract (en)  
The rucksack (1) consists of a bag (2) and a back panel (3) which is reinforced by an inverted U-shaped frame (A) and has a harness formed by two shoulder straps (20, 21) and a waist belt (19). The outer face (16) of the back panel has two fastening strips (17, 18) facing the side members (9, 10) of the reinforcing frame, and the ends of the two shoulder straps are joined by a connecting piece (24) which is able to slide along the side members and has fastening strips to engage with those on the back panel, e.g. by hooks and loops. The outer surface of the connecting piece has a pad which goes against the back of the wearer.

Abstract (fr)  
Sac à dos (1) comprenant : un sac proprement dit (2), un dos (3) solidaire du sac renforcé par une armature (A), un harnais de portage constitué de deux bretelles (20, 21) et d'une ceinture (19) fixée au dos (3) ; caractérisé : en ce que la face apparente extérieure (16) du dos (3) comporte deux bandes d'accrochage (17, 18) disposées en regard des deux branches (9, 10) de l'armature (A) ; en ce que l'extrémité supérieure (22, 23) des deux bretelles (20, 21) est reliée à une pièce de liaison (24) apte à coulisser le long des deux branches (9, 10) cintrées, et dont la face en regard du dos comporte deux bandes d'accrochage (25, 26) disposées en regard des deux bandes d'accrochage (17, 18) fixées au dos (3) pour coopérer avec celles-ci. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A45F 3/04**

IPC 8 full level  
**A45F 3/04** (2006.01); **A45F 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A45F 3/047** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)  
FR 2637785 A1 19900420 - LAFUMA SA [FR]

Citation (search report)

- [A] CH 678796 A5 19911115 - FUERST AG WAEDENSWIL
- [A] GB 2130481 A 19840606 - TATE AARN
- [A] US 5005744 A 19910409 - GLEASON DANA W [US]
- [A] DE 8716869 U1 19880324
- [DA] FR 2637785 A1 19900420 - LAFUMA SA [FR]
- [A] EP 0209381 A2 19870121 - CLARK DAVID FRANCIS [GB], et al

Cited by  
EP1036520A1; EP2407050A3; EP2886005A1; US9326586B2; US10021955B2

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0791310 A1 19970827**; FR 2744891 A1 19970822; FR 2744891 B1 19980313; JP H09224744 A 19970902; US 5730347 A 19980324

DOCDB simple family (application)  
**EP 97420021 A 19970210**; FR 9602293 A 19960220; JP 3511197 A 19970219; US 80288597 A 19970219